
Kaupungin toimialojen ja seurakuntayhtymän ajankohtaiset asiat

Vammaisneuvoston asiantuntijaedustajat Vantaan kaupungin eri toimialoilta, Vantaan ja Keravan 
vammaisneuvoston jäsenet sekä Vantaan seurakuntayhtymän edustajat esittelevät lyhyesti 
ajankohtaisia asioita, jotka saattaisivat kiinnostaa vammaisneuvostoa.

Vammaisneuvosto 20.9.2023

Esitys:
Merkitään tiedoksi.

Kaupungin johdon ja strategian toimiala 
- Ulla Kauranen on vaihtanut työpaikkaa, uusi edustaja nimetään vammaisneuvostoon.

o Isoimpana asiana tuleva TE24-uudistus, eli TE-toimistojen tehtävien siirtyminen kuntiin. 
Asia otetaan laajemmin käsittelyyn vammaisneuvostossa jossain vaiheessa.

Kasvatuksen ja oppimisen toimiala
- Paula Rinne aloittanut päivä- ja lomatoiminnan päällikkönä, pesti on uusi ja tuo lisäresurssia. 

Paula toimii myös vammaisneuvoston edustajana kasvatuksen ja oppimisen toimialalta.
- Yleisesti on haastavaa saada pätevää henkilökuntaa. Haaste on valtakunnallinen ja toimia 

tehdään rekrytoinnin tukemiseksi. 
- Keskustelussa nousi esiin lomatoiminnan lomakkeiden epäselvyys. Hyvinvointialue tekee ne, eli 

palautteet näistä kannattaa ohjata sinne suoraan.

Kaupunkikulttuurin ja hyvinvoinnin toimiala

- Kuulumiset erillisessä liitteessä
- Keskustelussa nousi esiin se, että kaupungin tuottamille lomaleireille ohjautuu lapsia, jotka 

tarvitsevat erityistä tukea, ja näistä ei tule ilmoitusta ilmoittautumisen yhteydessä
o yhteistyötä tähän liittyen olisi hyvä tehdä ja pohtia, onko nämä lapset väliinputoajia vai 

olisivatko ne oikeutettuja hyvinvointialueen tukeen ja tuettuun toimintaan
o kaupungin tehtävänä olisi miettiä, miten tässä tilanteessa olisi syytä tehdä, tehdä 

selkeämmät ohjeet ilmoittautumisen yhteyteen
o keskustelua jatketaan vammaisneuvoston toimesta myöhemmin

Kaupunkiympäristön toimiala

- Talousarviokäsittely käynnissä, toimitila ja infrainvestointibudjetti päätöksessä juuri tänään 
kaupunkitilalautakunnassa

o tuodaan vammaisneuvostolle loppuvuodesta katsausta siitä, mitkä hankkeet etenevät 
ensi vuonna

- Ratikka-hankkeessa, vammais- ja vanhusneuvostoille järjestetään bussiajelu ratikan reittiä pitkin 
jossain vaiheessa

- Kuusijärvellä on pysäköintialue otettu käyttöön, esteetön uimapaikka on ensi vuonna 
rakentamisessa.



o esteettömät parkkipaikat Kuusijärvelle: Niitä tulee kahdeksan (8) ja sijoittuvat alueen 
eteläpäähän, eli lähemmäksi palveluita.

- Keskustelussa nousi esiin, onko mahdollista järjestää tutustumiskierros Helsingissä avautuvaan 
Raide-Jokeriin. Koordinaattori vie tätä eteenpäin.

Vantaan ja Keravan hyvinvointialueen vanhusneuvosto
- Kokous ollut 6.9. Pöytäkirja löytyy täältä sivuilta.
- Kokouksessa nousi esiin tarve käsitellä vammaisneuvoston viestintää ja muodostaa jonkinlainen 

suunnitelma viestinnälle. Kokouksessa käsiteltiin myös hyvinvointialueen palautejärjestelmä 
Qpro:n kehittämistä. Siihen liittyen voi edelleen laittaa palautetta kehittämispäällikkö Miriam 
Teporalle (etunimi.sukunimi@vakehyva.fi)

Vantaan seurakuntayhtymä
- Näkövammaistyön diakonissa Terhi Suonsivu jää eläkkeelle 1.10.2023. Vammaistyön 

hanketyöntekijän rekrytointi on käynnissä.
- Hakunilaan valittu uusi kirkkoherra Salla Poropudas. Virkaanasettaminen vuoden 2024 

alkupuolella.
- Korson kirkko on nyt avoinna myös samaa sukupuolta olevien parin vihkimistä varten.
- Kuolleiden lasten muistomerkki tullut Hämeenkylän kirkolle.
- Tikkurilan kirkossa järjestetään kuolleiden lasten muistopäivän iltahetki lauantaina 23.9.2023 klo 

18–19.30.

Päätös: 
Merkittiin asiat tiedoksi

https://vakehyva.cloudnc.fi/fi-FI/Toimielimet/Vammaisneuvosto/Kokous_692023
https://vakehyva.cloudnc.fi/fi-FI/Toimielimet/Vammaisneuvosto/Kokous_692023/Vantaan_ja_Keravan_hyvinvointialueen_QPr(7227)

